



ACTA NÚMERO 5 DEL CONSELL MUNICIPAL AGRARI DE LA CIUTAT D'ALZIRA, CORRESPONENT AL DIA 31 DE GENER DE 2017

ASSISTEIXEN:

- Pep Carreres, com a President
- Fernando Piera (Representant S.A.T Exportacions l'Heretat)
- Antonio Soler (Representant Cooperativa Hortofrutícola Alzicoop)
- Bernardo Ferrer (Representant d'AVA)
- Pepe España (Representant de Comunitat de Regants)
- Alfons Domínguez (Representant Compromis)
- José Luís Ruíz (Representant de Ciutadans)
- Enrique Montalvá (Representant del PP)
- Ramón Flor (Representant Junta Local de Rec)
- Salvador Pérez (Representant CC.OO.)

CONVIDATS:

- Juanvi Toledano (Agent de la secció rural de la Policia Local d'Alzira)
- Gilles Denans (Regidor de Medi Ambient d'Ajuntament de la Barraca d'Aigües Vives)
- Santiago Castillo

SECRETARI:

- Llorenç Pérez (Cap de la Secció de Medi Ambient en l'Ajuntament d'Alzira)

Sent les 19'30 hores:

En el Saló de Regidors d'este Ajuntament, sent les 19:30 hores del dia abans indicat, es van reunir els senyors al marge indicats, components del Consell Agrari Municipal, a fi d'estudiar i emetre les propostes, si és el cas, dels assumptes relacionats en el dit Consell i que a continuació s'expressen. Comença prenent la paraula el President, agraint la presència dels assistents, i a continuació s'aborda el punt primer, que correspon a

1r.- Aprovació actes sessions de data 17-05-16 i 14-09-16.

S'aprova per unanimitat dels presents.

2n.- Gestió parcel·les abandonades

El Tècnic responsable del departament, Llorenç Pérez, explica les tasques realitzades i fins a quin punt s'ha pogut arribar.

Toni Soler pregunta si l'Ajuntament ha arribat a entrar en alguna parcel·la per a la neteja subsidiària.

Llorenç Pérez indica que no.

(S'incorporen a la reunió: Enrique Montalvá, Ramón Flor, Salvador Pérez, Antonio Costa)

Bernardo Ferrer indica que està en desacord amb què es denuncie el propietari, comenta que hauríem de buscar altres fórmules. La finca de la Murta està per netejar i vol que conste en acta que l'Ajuntament no complix amb les seues obligacions.

Alfons Domínguez comenta que s'ha d'intentar no carregar la gent d'obligacions. S'haurien de posar les terres a disposició dels jòvens.

Pep Carreres planteja la possibilitat de tractar el tema del Banc de Terres en la pròxima reunió.

Enrique Montalvá insistix en el fet que es busque una altra alternativa a les parcel·les abandonades.

Fernando Piera menciona que hi ha una alternativa, si hi ha un camp perdut obligar que es netege.

Gilles Denans vol parlar sobre el Banc de Terres, ja que podria ser una possible solució a les terres abandonades.



Pep Carreres comenta que, per a la neteja d'una parcel·la, es necessita una denúncia del veí per a actuar. El tema del Banc de Terres es tractarà en una pròxima reunió del Consell.

Antonio Costa, respecte al tema de parcel·les abandonades, ha fet dos escrits i no se li ha contestat, era d'un camp del seu costat que va haver de pagar ell mateix.

Salvador Pérez subscriu el que ha dit Gilles, Bernardo i Fernando. Si l'Ajuntament té la Murta com està, primer s'ha d'aplicar la dita obligació a l'Ajuntament. Considera que el primer pas és que es faci el cens que superfície i parcel·les no s'estan cultivant.

Bernardo Ferrer vol fer constar que a l'octubre de 2015 ja va denunciar que l'Ajuntament d'Alzira té abandonada la Finca de La Murta i que no es neteja.

3r.- Proposta Incorporació article regulació arplegada de fulls de caqui.

El President explica els antecedents i la possibilitat d'arplegar en l'Ordenança Local la regulació de l'arplega de les fulles caigudes dels caquis.

Antonio Costa comenta que on els arbres defolien, ha d'haver-hi mesures correctores, i on moleste el propietari de les fulles ha de netejar-ho. Posar-ho com a obligació és una favada. Ell ho faria voluntàriament. Podria informar-se la gent, però no ho veu com una regla.

Antonio Soler no ho veu com quelcom obligatori, creu que és excessiu. Com a màxim, valoraria que s'informara.

Fernando Piera comenta que en este tema està en contra de la regulació.

Enrique Montalvá menciona que es va plantejar en un plenari, destacant que creu el mateix que els anteriors. Està per la "no regulació".

Bernardo Ferrer ratifica el mateix.

Antonio Soler comenta que es faci una recomanació i ja està.

Salvador Pérez pregunta qui ho va proposar en el Ple.

Enrique Montalvá contesta que es va sol·licitar en una assemblea abans del Ple, ho van consensuar en el Ple i el regidor es va comprometre a portar-ho al Consell Municipal Agrari.

4t.- Informació sobre IBI de rústica.

Llorenç Pérez explica els antecedents respecte a la sol·licitud de l'exempció de l'IBI de rústica IBI de l'any 2016.

José Luis Ruíz comenta que l'Ajuntament ho va demanar, però que demana que només es tornen a l'agricultor, no a un altre, ja que l'agricultor és el que treballa en la terra i viu de la collita

Enrique Montalvá pregunta si s'ha contestat per part del Ministeri, a la qual cosa Llorenç respon que no.

Enrique Montalvá comenta que comprovarà que açò és cert.

Alfons Domínguez menciona que almenys és un acord.

Antonio Costa, respecte al Decret d'Ajudes després de les pluges de novembre i desembre, vol que s'esbrine l'abast de les ajudes i s'informe la gent.

Pep Carreres comenta que seran avisats.

5é.- Treballs realitzats

Pren la paraula l'Agent Rural Juanvi Toledano, que explica les diverses tasques realitzades des de l'última reunió. Entre altres, comenta els treballs realitzats en

- Malecò
- Barranco Casella
- Solana Casella
- Murta
- Travessia Murta
- Camí Benicull
- Camí Alberic
- Camí Pujol
- Hort Cabrera

Antonio Soler comenta que en el Barranco de la Casella, a l'altura de la casa de Camarena, hi ha un clot que reparar.

Ramón Flor comenta que el Barranco de la Casella, al final del tot està reblit. L'Ajuntament ha de donar-li una ullada.



Antonio Costa pregunta si s'ha passat pel Camí de Rumbau, ja que hi ha un forat. També menciona que el Barranco de Tora està cegat totalment.

Fernando Piera afig que en el tros de Talesa, junt amb el Barranco de la Murta, hi ha molts clots.

Respecte als arrossegaments de terra, Salvador Pérez comenta que haurien de regular-ho en l'ordenança, i és obligació del propietari del camp d'on procedisquen els arrossegaments. Proposa que es modifiqui l'Ordenança en este sentit.

6é.- Despatx extraordinari

El President comenta que per a la pròxima reunió: tema de danys en carreteres per pluges i obligacions dels propietaris d'atendre els arrossegaments.

7é.- Precs i preguntes

Fernando Piera indica que en el pont de Cabañes, des que Eurocebes està en dita Partida, ha abaixat l'asfalt almenys 2 cm. Ja que la carretera és de Diputació, demana que se sol·liciten mesures correctores al President de Diputació.

Antonio Costa comenta que s'adopte un Acord des del Consell relatiu a la problemàtica de la taca del caqui, en el que se sol·licite a l'IVIA que es continue estudiant la possible solució.

José Espanya comenta el tema de les trapes de reg de la Murta, ja que no estan arreglades.

Bernardo Ferrer vol que quan hi haja un fenomen meteorològic important, que es convoque al Consell, i que es demane informació a la resta del Consell. Troba a faltar que quan es redacten pressupostos, es tinga en compte al Consell Municipal Agrari. També demana la busca d'una fórmula distinta perquè es pugui vendre en la porta de casa.

Juanvi Toledano indica que si es permet este tipus de venda.

Bernardo Ferrer comenta també que s'optimitze la plantilla i els recursos. 175.000 € en el "Pla d'Arbratge", està molt bé per inversió pero a vigilància també. Respecte al tema de l'abandó de la Finca de la Murta, indica que serà responsabilitat de l'Ajuntament si es crema La Murta, i vol que conste en acta, per a demanar responsabilitats en este cas.

Enrique Montalvá comenta que *no hi ha* valoració de danys per les recents pluges, si es pot informar.

Llorenç Pérez explica la valoració de danys.

Fernando Piera indica que l'estat del camí d'Oria és pèssim i sol·licita que es revise.

Salvador Pérez vol que s'explique el funcionament del mercat ecològic, qui pot vendre, etc.

Al que Pep Carreres comenta que s'abordarà en el pròxim Consell.

Alfons Domínguez comenta que quant a la venda, Conselleria d'Agricultura i de Sanitat estan a punt de traure la nova Normativa

Bernardo Ferrer demana informació sobre l'insectari i també indica que en una reunió amb l'alcalde van parlar d'una nova Expokaki. L'alcalde va dir que no hi ha diners, i pregunta perquè hi ha diners per a la Biosfera però no per a Expokaki.

Pep Carreres explica que s'està impulsant, però que no està tancat el tema. Fins ara, es tenia clar que la Biosfera fóra en el Parc de l'Alquenència, però ara es planteja la Plaça de la Constitució.

I Sent les 20'59 i no havent-hi ni més menys que tractar s'alça la sessió pel Sr. President, de tot això jo, com a Secretari, alce acta.


EL PRESIDENT

Ajuntament d'Alzira
Pep Carreres Rodríguez

EL SECRETARI

José Lorenzo Pérez Payá